
16:12:58 10/10/2013  :Sent
<auto_sender@webaxy.com> מייל מתיישבי  :From

 arciv@kfm.org.il  :To
Normal  :Importance

דוא"ל שבועי 10/10/13 :Subject
 ATT00005.doc :Attachments

שיהיה סופ"ש מקסים לכולם,
מצורף כאן: פרוטוקל ועד אגודה מס 14.13 
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אגודת מתיישבי כפר מנחם

כפר-מנחם, מיקוד: 79875.   טלפון + פקס 077-8508851

פרוטוקול ועד אגודה מס' 14.13

תאריך הישיבה: 01.10.13
נוכחים: אמיר פרן, דני שביל, שלומי גרבר, נעם קורן, אביב כהנא, יגאל ברק, ניצן סולומונוב, יניב דוידאי, 

דרור אבודרם
חסרים:, , שמוליק לדרר, שלומי שקד

סדר היום: 
פגישה תקופתית של וועד האגודה עם נציגי הישוב במליאה (יחיעם, קובי, ושי) .1

מנהלת חדשה לגיל הרך .2
בית כנסת .3
דיון והחלטות

עדכון על המאבק באתר דלילה: .1
יחיעם ויובל נחמני נפגשו עם בעלי ומנהלי אתר דלילה (יחד עם נציגי רבדים). הובהרה עמדתנו  א.
לגבי האתר. הם הסכימו לתת לנו את התסקיר הסביבתי לעיון של אנשי מקצוע שמפעילי אתר 

דלילה שילמו בעבורו. מתברר שלחברה המפעילה את האתר אין תקנון הפעלה מאושר ולכן אין 
להם אפשרות  חוקית להפעיל האתר. 

עפ"י צו בית משפט ממרץ 2013, אין הכנסת חומר לאתר, רק הוצאה ולכן הקיץ לא היה ריח.  ב.
מתברר  שהחברה מתכננת הרחבה ממאה אלף טון למיליון טון בשנה ולא כפי שידענו עד כה ל 

300 אלף טון... (בוצת שפכים מכרמיאל ועד דימונה...)
ג. משרד עוה"ד ששכרנו עובד על ההתנגדויות שיוגשו עוד 5 שבועות למוסדות. (מול מחוז י-ם 

במשרד הפנים) לחברה יש בעיות ועבירות רבות על חוקי תכנון ובניה. היא טוענת שהיא 
עובדת להסדרתם.

ד. המועצה עובדת על ההתנגדויות הנוגעות לבעיה התחבורתית שתתעורר עם תנועה כזו כבדה 
של משאיות. (מול מחוז הדרום במשרד הפנים)

לאחר שלב ההתנגדויות ובהתאם לתוצאות נבחן את הצעדים הבאים. ה.
הכסף שמגוייס מהציבור (35 אש"ח מרבדים וסכום זהה מכפר מנחם), משמש למימון שלב  ו.

ההתנגדויות
מפגש עם נציגי המועצה:  .2

הנציגים התבקשו לקדם הסדרים בטיחותיים מצומת הכניסה לישוב ועד לבתי הספר, בעיקר,  א.
גדרות בטיחות לתעלות שבצידי הדרך.

בית הבנים: במועצה מתקיימים דיונים על עתיד ההקצבות לתפעול בית הבנים. ב.
תחנת הרכבת: התכנון גמור. הושקעו בבניה עד כה 25 מיליון שקל. שר התחבורה החליט  ג.

לעצור את הבניה, כרגע אין תאריך חידוש.
בית הספר: אמורות להיבנות עד תחילת שנת הלימודים הבאה 6 כיתות קבע כשלב ראשון  ד.

לבניה בבית הספר.
התקבל אישור עקרוני לבניה של גן נוסף בכפר מנחם. מועד ההקמה לא נקבע. ה.

אנו שמחים לבשר כי גויסה מנהלת גיל רך חדשה: עדה ניב שניהלה בשבע השנים האחרונות את  .3
מערכת הגיל הרך בגבעת ברנר. עדה מביאה אתה הרבה ניסיון, אנו נאחל לה בהצלחה ונסייע לה 

לכניסה חלקה לתפקידה. הצלחתה, הצלחתנו.  
בית כנסת בכפר מנחם: עו"ד חגי מירום, כנציג של מספר משפחות בישוב, פנה לאגודה בבקשה  .4

להיפגש בנושא. שלומי גרבר יתאם הפגישה. הוועד יפגש עם עו"ד חגי מירום באחת הישיבות הבאות.

רשם: דרור אבודרם


